
From: Nilsen Frode <frode.nilsen@banenor.no> 
Sent: tirsdag 5. mai 2020 17.11 
To: RME 
Cc: postmottak@sd.dep.no; post@jernbanedirektoratet.no; Valerio Inger; 

Trøen Gea Lutnæs 
Subject: Ref.nr 202001392. Høring forslag endringer i nettleiestrukturen 
 
Bane NOR takker for muligheten til å komme med høringssvar på Reguleringsmyndigheten for energi 
(RME) sitt forslag til endringer i nettleiestrukturen. Vi har gått gjennom høringsdokumentet og 
foreslåtte endringer i nettleiestruktur vil påvirke Bane NOR i liten grad. Vi gir derfor ikke 
tilbakemeldinger på selve strukturen.  
 
Bane NOR Eiendom forvalter en stor portefølje, og jobber aktivt med å få ned energiforbruket. NVE 
ønsker tilbakemelding på hvorvidt det er hensiktsmessig at nettselskapene legger oppdatert 
tariffinformasjon inn i El-hub. Dette er hensiktsmessig. Med en så spredt portefølje som vi har blir 
det mange tariffer å forholde seg til. Derfor blir det svært nyttig å ha all tariffinformasjon samlet i El-
hub slik at vi kan hente inn denne informasjonen automatisk inn til vårt energioppfølgingssystem. 
Med den nye nettleiestrukturen blir det viktig å fokusere på økonomi, i tillegg til kWh, når vi jobber 
med energieffektivisering. NVE stiller også spørsmål om lengden på overgangsperioden. Byggene 
våre har fortsatt mye gammelt teknisk utstyr og har per i dag få gode løsninger for å styre laster. 
Aktuelle investeringer i tilknytning til dette vil sannsynligvis bli gjennomført i løpet av de neste 10 
årene, og det ønskes derfor en lengre overgangsperiode.  
 
For øvrig virksomhet i Bane NOR vil endringene ha relativt begrenset påvirkning, ettersom endringen 
gjelder nettleiestrukturen for lavspent.  
 
 
Med hilsen 
Frode Nilsen 
Sjefingeniør 
Infrastrukturdivisjonen 
Bane NOR 
 
Telefon: 916 55 124 
 
 


